



2024年调解会议 **Mediation Conference 2024**

MEDIATE FIRST: BRIDGE CULTURES BUILD FUTURES



立即扫描二维码登记 Scan to register now

2024年调解会议

「调解为先: 筑融和之桥 创美好未来」 **Mediation Conference 2024** "Mediate First: Bridge Cultures Build Futures"

日期 Date: 2024年5月10日(星期五) | 10 May 2024 (Friday)

时间 Time:

上午环节 Morning Session 09:30 – 12:30 (GMT+8) 下午环节 Afternoon Session 14:30 – 18:00 (GMT+8)



会议将以普通话及英语进行,并提供粤语及普通话即时传译

The Conference will be conducted in Putonghua and English, with simultaneous interpretation in Cantonese and Putonghua



香港会议展览中心 S220 | S220, Hong Kong Convention and Exhibition Centre

活动内容 Event Contents:

2024年调解会议将于5月10日举行,一众知名的讲者届时会就不同的热门调解议题 ─ 「连结脉络: 大湾区的跨境调解」、「国际调解: 香港的 优势」及「人工 智能与人类?调解的未来动向」 分享他们的见解和想法。 内容精彩,万勿错过! 扫描二维码,登记参加!

Mediation Conference 2024 is to be held on 10 May, where renowned speakers will share their insights and thoughts on various topical issues on mediation, namely "Connecting the Dots: Mediating Across Boundaries in the GBA", "International Mediation: What Hong Kong has to offer?" and "Bots v Humans? The Future of Mediation". You definitely don't want to miss this fruitful event! Scan the QR code and join us now!.

立即登记 Register Now: https://mediationweek2024.com/mw_content/sc/reg.php

如欲了解活动的详细内容,请浏览 https://mediationweek2024.com

For more information about this Event, please visit https://mediationweek2024.com

调解会议于下述机构的持续专业发展 (CPD) 学分现正申请中:

The Continuing Professional Development (CPD) points of Mediation Conference of the following organisations are being applied for:

- 香港律师会 The Law Society of Hong Kong
- 2. 香港国际仲裁中心 Hong Kong International Arbitration Centre
- 香港调解资历评审协会有限公司 Hong Kong Mediation Accreditation Association Limited 3.
- 香港和解中心 Hong Kong Mediation Centre 4.
- 内地 香港联合调解中心 Mainland Hong Kong Joint Mediation Center
- 金融纠纷调解中心 Financial Dispute Resolution Centre
- 国际争议解决及风险管理协会 International Dispute Resolution & Risk Management Institute

支持机构 Supporting Organisations



如有问题,请电邮至 admin@mediationconference2024.com。Please submit any questions to admin@mediationconference2024.com.







